
REFERAT FRA MØTE I FAUSKE UNGDOMSRÅD 2012. 

 

Tid: Tirsdag 4. desember 2012, klokka 13.00 – 15.00. 

Sted: Møterom 1 i administrasjonsbygget på Fauske (etasjen under biblioteket). 

Tilstede: Mathias, Therese, Barbro, Isak, Christoffer, Yaritza, Susanne, Ingvild, 

Ronja, Terje og Saltenposten. 

Fravær: Tommy og Bjørn Ednar. Ingen vararepresentanter innkalt. 

SAKSLISTE: 

20/12: Valg av nestleder: 

- Ingvild Leifseth (Fauske videregående skole) valgt ved handsopprekking. 

21/12: Ungdommens fylkesting: 

- Leder for rådet, Mathias Sørensen, refererer fra deltakelse på 

Ungdommens Fylkesting i Bodø, og viser video som skal promotere 

jobbing i ungdomsråd. 

- UngPlan 2012-13 er behandlet på tinget, og den har tatt for seg 

hovedpunktene: 

o – Kultur 

o Utdanning 

o Samferdsel 

o Miljø 

o Helse 

Med ulike underpunkter av disse. Fylkestinget har nedsatt arbeidsgrupper 

som skal jobbe med disse temaene utover året. Leder i rådet er vara i en av 

gruppene. 

Fullstendig oversikt over punktene i UngPlan kan fås hos leder. 

 

22/12: Skriv om kulturkortet: 

- Rådet er enige om å lage et informasjonsskriv til bruk når man går rundt til 

bedrifter og forhører seg om de kan være med på «Kulturkort-avtalen» 



- Følgende lager utkast til skriv og legger ut på Face Book gruppen til 

gjennomlesing. Frist 4. januar. Leder følger opp hvis noen ikke leverer: 

- Ingvild: Ungdomsrådet. Kort forklaring hva og hvem 

- Ronja: Kulturkortet. Hva er det. 

- Isak: Hvorfor vil vi ha det / Bedre og billigere plass å bo for ungdommer. 

- Mathias: Hjelpende hand for ungdommer. 

- Barbro/Therese: Friste. Hvilke andre er med/ god reklame for bedriften. 

- Christoffer: Vil bedriften støtte/bidra. 

Ferdig produkt signeres av leder og sekretær, og oversendes Saltenposten 

til avisoppslag. 

23/12: Eventuelt. 

- Diskusjon i gruppa rundt avisoppslag om bruk av hasj i sentrum. Viktig å ta 
avstand, samt melde fra hvis man har informasjon som kan hjelpe politiet i 
sitt arbeid. Forslag om å lege ut på Face Book at rådet tar avstand fra bruk 
av illegale rusmidler. 

- Face Book side: leder har opprettet side på nettet. Adresse:  

 www.facebook.com/FauskeUngdomsrad 

Her kan deltakere og ungdommer i Fauske diskutere om saker som er 
viktige for dem. Rådets medlemmer må opptre anstendig og som en 
samlet enhet. Ingen personlige ytringer som ikke samsvarer med rådets 
mening. 

Legg lenke på siden til kommunens hjemmeside hvor referat og 
innkallinger til møtene ligger. 

Administratorer for siden er Mathias og Ingvild. Alle rådsmedlemmene 
skal være listet opp på siden slik at dette blir kjent for ungdommer i 
Fauske. 

- Saker til neste møte: 

1. Politirådet. Invitere lensmannen. 

2. Møteplan 2013. 

 

Saltenposten var tilstede på hele møtet, tok bilder, og intervjuet leder og 

nestleder. Oppslag i avisa kommer enten 6. eller 8. desember 2012. 

 

Ref: Terje Valla. 

http://www.facebook.com/FauskeUngdomsrad

